



HWS/24/061

27 March 2024

Dear Parents/Guardians

**INFORMATION SHEET FOR APRIL 2024**

**(1) Public Holidays in March / April**

<b>Date</b>	<b>Public Holidays</b>
Friday 29 March 2024	Good Friday – Public Holiday
Wednesday 10 April 2024	Hari Raya Puasa – Public Holiday

**(2) Cancellation of CCA Session**

CCA Sessions scheduled on Term 2, Week 9 (14 & 16 May) will be cancelled.

**(3) P3, P4, P5 & P6 Weighted Assessment**

The details for the WA will be disseminated to all parents via Parents' Gateway at a later date. It will also be made available on the school website.

**(4) Chinese Language and Cultural Fortnight 2024**

The Chinese Language and Cultural Fortnight has commenced this week and will continue until Friday, 5 April 2024. Through this event, we hope to immerse our students in an environment rich in Chinese language and culture to enable them to learn more about the language and become confident users of the Chinese language.

During the first week, students can look forward to the sale of Chinese storybooks on 26 & 27 March. Lower primary students will participate in Speech & Drama level presentations and engaging classroom activities to practice their Chinese language skills. For our upper primary students, we have organized a series of workshops including Comic Drawing, Dragon & Lion Dance, and Tea Appreciation, offering students insights to various aspects of Chinese culture.

In the second week, there will be a Language Games Carnival on 1 & 2 April and a Street Dance Performance during Assembly on 3 April. Pre-Assembly Sharing sessions will also take place throughout the two weeks.

Please encourage your child/ward to participate in these enriching activities actively. Thank you for your support in making this event meaningful for our students.

**(5) 2024 National School Games**

A number of our Sports-related CCA groups participated/will be participating in the recently completed/in the upcoming National School Games (NSG) Senior and Junior Divisions. We wish all our student athletes the very best in their respective Championships.

We would also like to take this opportunity to thank all our parents for supporting and assisting our students in this journey. We hope that through the students' participation and involvement in the NSG, they will learn to work as a team, build their resilience and develop the spirit of excellence.

**(6) Singapore Youth Festival (SYF) Arts Presentation (Primary) 2024**

We are pleased to share that our Performing Arts Groups will be participating in the SYF Arts Presentation this April/May. We want to thank all our parents for the support given to our student performers.

### **(7) Monthly Focal Value for April – Respect**

The Monthly Focal Value Programme aims to build the character of our students by purposefully instilling in them our school core values. In April, we will be centering our focus on the value of "Respect". We believe that it is important to teach our children to appreciate diversity, honour differences, and treat others with dignity and kindness. These values not only foster positive relationships but also create a supportive and inclusive learning environment for our students.

We would like to seek parents' collaboration in integrating this value into your child's daily life at home. The table below illustrates how your child can demonstrate these values. This table is also available on page 14 of the school diary.

Levels	Behavioural Indicators (Respect)
P1 and P2	<ol style="list-style-type: none"><li>1. I am attentive during lessons and activities.</li><li>2. I respect ideas shared by my classmates.</li><li>3. I bow and greet my teachers and visitors.</li></ol>
P3 and P4	<ol style="list-style-type: none"><li>1. I listen to the opinions of others.</li><li>2. I consider the feelings of others.</li><li>3. I value the different abilities of others.</li></ol>
P5 and P6	<ol style="list-style-type: none"><li>1. I show gratitude to people around me.</li><li>2. I appreciate diversity and do not pass insensitive comments.</li><li>3. I work well with others to achieve our goals.</li></ol>

You may use the points in the table above to reinforce the value of Respect at home. By modelling respectful behavior, encouraging empathy and understanding, and emphasizing the importance of kindness, parents play a crucial role in instilling these values in the children.

### **(8) Dismissal at Gate 5**

It has been noted that Gate 5 experiences significant congestion during dismissal hours. In light of this, we would like to appeal to parents and guardians to refrain from congregating at the gate while picking up your children or wards. Your cooperation in ensuring the safety of our students is greatly appreciated.

In partnership with you,

Mrs Theresa Hong  
Principal

内容简译:

#### **(1) 4月份公定假期**

日期	假日
3月29日(星期五)	耶稣受难日
4月10日(星期三)	开斋节

## **(2) 取消课程辅助活动**

我校取消了第二学段第九周的课程辅助活动（5月14日及16日）。

## **(3) 计分式评价（三年级至六年级）**

有关计分式评价的详情稍后将上载至“家长联通”（Parents Gateway）应用程序中。同时，校方也会把信息上载到学校的网站，方便家长查阅。

## **(4) 华文华语与文化双周 2024 —— 乐学华文@宏文**

学校每年举办的华文华语与文化双周——乐学华文@宏文已于本周开始，并将持续到2024年4月5日（星期五）。通过这双周举行的活动，我们希望提升学生学习华文的热情和使用华语的信心。

在第一周，学校将在3月26日和27日举行为期两天的华文故事书展。另外，低年级学生将参与口语演艺的年级呈现和有趣的课堂活动，以提高他们的语言技能。我们为高年级学生组织了一系列工作坊，包括漫画创作、舞龙舞狮和茶艺课，让学生们通过独特的体验认识华族文化。

第二周，我们将在4月1日和2日举办语文游戏嘉年华活动，以及4月3日集会节目——街舞表演。双周期间，老师们也会在早上升旗礼前进行分享会。

请鼓励您的孩子积极参与这些丰富多彩的活动。感谢您对这个活动的支持。

## **(5) 2024年全国校际运动会**

我校的一些运动团队正积极地为全国校际运动会做准备（一些学生已完成比赛）。祝愿所有的参与者都能在各自的比赛中取得佳绩。

借此，也要感谢家长们在这些日子里所给予学生的支持与帮助。通过比赛的参与和体验，我们希望学生能够学习团队协作，培养自己坚韧不拔以及追求卓越的精神。

## **(6) 2024年青年节艺术呈现（小学组）**

我校的各表演艺术团队将参与今年四月份及五月份的青年节艺术呈现。感谢家长对所有参与表演的孩子的支持。

## **(7) 四月份月度焦点价值观 - 尊重**

我校的“月度焦点价值观计划”旨在通过有意识地灌输学校的核心价值观来培养学生的品格。在四月份，我们将把焦点集中在“尊重”这一价值观上。我们认为教导孩子们学会欣赏多样性、尊重差异、以及用尊严和善意对待他人是很重要的。这些价值观不仅有助于建立良好的人际关系，还能为我们的学生创造一个支持性和包容性的学习环境。

我们诚挚地邀请各位家长积极参与，与学校携手，在家庭环境中与孩子的日常经验中强化这一重要价值观。下表详细说明您的孩子能如何展示这些价值观。您也可以在学校的学生手册第14页中找到此表。

年级	行为指标（尊重）
小一、小二	1. 我在课堂和活动中专心听讲。 2. 我尊重同学们分享的想法。 3. 我向老师和访客行礼问好。
小三、小四	1. 我倾听他人的意见。 2. 我考虑他人的感受。 3. 我重视他人的不同能力。
小五、小六	1. 我对我周围的人表示感激。

- |  |   |
|--|---|
|  | <ol style="list-style-type: none"><li>2. 我欣赏多样性，不会说出不敏感评论。</li><li>3. 我与他人合作，一起实现共同的目标。</li></ol> |
|--|---|

您可以使用上表中的观点在家中强调尊重的重要性。通过树立尊重的行为榜样，鼓励同理心和理解，并强调善意的重要性，家长在灌输这些价值观方面起着至关重要的作用。

#### **8) 5号门阻塞问题**

据观察，5号门在放学时间会出现严重阻塞。为了学生安全，我们呼吁家长在接孩子时不要聚集在出入口，阻挡学生出入。在此感谢所有家长的配合。

伍燕玲校长